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                                                            Z A P I S N I K 

 

15. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane   30. studenog 2023.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 12,30 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin,  Franči Bukša,  

                       Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić, Ana Šćiran, Domagoj Vičević, Mirjana Tičić 

                       i Toni Herenda (došao naknadno) 

  ODSUTNI.  Željko Maržić i Ana Kuković Borgelott (opravdali izostanak) 

  OSTALI:     gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                      pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović, predstavnik tvtke Alfa Atest d.o.o. Split Marko Kadić,  

                      novinari Radio Paga Josip Portada i Lucija Maržić 

                       

         Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazočno  10 

vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

- Verifikacija zapisnika 14.  sjednice Gradskog vijeća 

 

         Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 14. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

         Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je s 10 glasova „za“ usvojen zapisnik 14. sjednice 

Gradskog vijeća održane 20. rujna 2023.godine. 

 

    

Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica Vijeća Jasna Magaš predložila je  da se  točka 35. predloženog dnevnog 

reda razmatra kao prva obzirom na prisustvo predstavnika tvrtke Alfa Atesta te dopunu 

dnevnog reda sa slijedećim točkama i to slijedećim redoslijedom:  

2. Izvješće o izvršenju  Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.godinu, 

3. Izvješće o izvršenju  Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.godinu, 

13. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, 

14. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, 

15. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2023. godinu, 

 

       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je predloženi dnevni red sa izmjenama i 

dopunama na usvajanje. Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 10 

glasova „za“ (jednoglasno) usvojili slijedeći 

 

                                                 D N E V N I   R E D  

Prijedlozi 

1. ODLUKA o donošenju PROCJENE ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija, 

2. Izvješće o izvršenju  Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.godinu, 

3. Izvješće o izvršenju  Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.godinu, 

4.Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Paga za 2023.godinu, 

5. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Paga za razdoblje  

    travanj-lipanj 2023.godine, 



 

2 

 

6. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Paga za razdoblje  

    srpanj-rujan 2023.godine, 

7. II Izmjena i dopuna PRORAČUNA Grada Paga za 2023.godinu i projekcije Proračuna  

    za 2024.  i 2025.godinu, 

8. ODLUKA o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju Proračuna Grada Paga  za  

    2023.godinu, 

9. ODLUKA o načinu financiranja troškova 12. međunarodnog festivala  čipke 2023.godine, 

10. ODLUKA o utrošku sredstava turističke pristojbe za 2023.godinu, 

11. ODLUKA o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne postrojbe Pag  

       u 2023.godini, 

12. ODLUKA o izmjeni i dopuni Odluke o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na  

     području Grada Paga za 2023.godinu, 

13. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, 

14. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, 

15. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2023. godinu, 

16.PRORAČUN  Grada Paga za 2024.godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 2026.godinu, 

17. ODLUKA o izvršavanju Proračuna Grada Paga za 2024.godinu, 

18. VIŠEGODIŠNJI plan uravnoteženja Proračuna Grada Paga za razdoblje 2024-2026.g,  

19. ODLUKA o visini financiranja vatrogasne djelatnosti na području Grada Paga za 2024.g. 

20. PROGRAM korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u  

    prostoru za 2024.godinu, 

 21.PROGRAM javnih potreba u području djelovanja civilnog društva i udruga građana Grada  

    Paga za 2024.godinu, 

22. PROGRAM građenja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

23. PROGRAM održavanja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

24. PROGRAM javnih potreba u obrazovanju Grada Paga za 2024.godinu, 

25. PROGRAM javnih  potreba u kulturi za 2024.godinu 

26. PROGRAM javnih potreba u sportu za 2024.godinu, 

27. PROGRAM javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2024.godinu, 

28.PROGRAM korištenja sredstava  od raspolaganja  poljoprivrednim zemljištem u  

     vlasništvu Republike Hrvatske za 2024.godinu 

29. ODLUKA o porezima Grada Paga, 

30. ODLUKA o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Paga, 

31. ODLUKA  o visini paušalnog poreza za djelatnost iznajmljivanja i smještaja u turizmu, 

32. ODLUKA o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova  

      izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga za 2024.godinu, 

33. ODLUKA o plaći i drugim pravima gradonačelnika Grada Paga, 

34. ODLUKA o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj  

      uporabi za javna parkirališta na području Grada Paga, 

35. ODLUKA o  zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone, 

36. ODLUKA o prihvaćanju IZVJEŠĆA  o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

     Grada  Paga za 2022.godinu, 

37. ODLUKA o davanju na upravljanje Doma kulture u Pagu, 

38. ODLUKA o raspisivanju Javnog natječaja za prodaju zemljišta u vlasništvu Grada Paga, 

39. ODLUKA o prihvaćanju zahtjeva za mirno rješenje spora, 

40. PLAN upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Paga za razdoblje 

     2024-2028.godine, 

41. ANALIZA stanja sustava civilne zaštite na području Grada Paga za 2023. godinu, 

42. GODIŠNJI PLAN razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Paga za 2024.godinu   

      s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 
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AD  1. ODLUKA O DONOŠENJU PROCJENE UGROŽENOSTI OD POŽARA I  

            TEHNOLOŠKIH EKSPLOZIJA 

 

           Marko Kadić – temeljem Zakona o zaštiti od požara Grad Pag mora napraviti 

usklađenje stanja te  izraditi Procjenu ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija.    Ova 

Procjena izrađena je na temelju dogovora  Grada Paga te Općine Kolan i Općine Povljana za 

područje tih lokalnih jedinica.  Navedena područja surađuju u provedbi zaštite od požara kako 

bi se što bolje otklonile opasnosti od požara i tehnoloških eksplozija. Ova Procjena izrađena je 

u svrhu utvrđivanja stanja zaštite od požara i tehnoloških eksplozija na prostoru jedinica 

lokalne samouprave te donošenja odgovarajućih tehničkih i organizacijskih mjera u svrhu 

smanjenja ugroženosti od požara. Ovu Procjenu izrađivao je tim od četiri ljudi, svaki u svojoj 

oblasti. 

             Moramo napomenuti da je zaključak Procjene da  stanje zaštite od požara  

zadovoljava  te da je potrebno zadržati postojeći ustroj zaštite od  požara na području ove tri 

jedinice lokalne samouprave iako smo uočili nedostatak pristupa vatrogasnim vozilima u 

staroj jezgri grada kao i nedostatak  hidrantske mreže na području te tri jedinice lokalne 

samouprave. Također za vaše područje je specifično  to što  se broj ljudi mijenja ovisno o  

godišnjem dobu što je dosta zahtjevno te imamo izrazito povećan cestovni promet  što otežava 

djelovanje  u slučaju potrebe za intervencijom u gašenju požara. Također problem je i vaš 

položaj odnosno udaljenost  najbliže  vatrogasne postrojbe koja se nalazi u Zadru, koja je 

udaljena 45 minuta, a koja bi mogla uskočiti  prilikom veće potrebe za interventnom pomoći. 

Stoga je potrebno zadržati postojeće stanje. 

         Mirjana Tičić  imama primjedbu na unošenje podataka. Pa tako na str 35. dva  trgovačka 

društva su pripojena Kolanu a ne Gradu Pagu. Također i za odlagalište Sv. Kuzam gdje se 

navodi da se na tom području odlaže i smeća sa područja Općine Kolan, a oni smeće odlažu 

na područje Općine Novalja. Vulna draga je  otvoreno nesanirano odlagalište. Na stranici gdje 

se  spominju  lokacije od značajnog interesa navedene su samo neke a ne i sve. Kod 

Vatrogasnog pristupa (str. 109) treba dodati i naselje Bošana. 

         Marko Kadić – Sve podatke koje smo unijeli dobiveni su od nadležnih institucija kao što 

je MUP.  Što se tiče odlagališta Sv. Kuzam provjeriti ćemo i uskladiti podatke. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                          ODLUKU  

                    O DONOŠENJU PROCJENE UGROŽENOSTI OD POŽARA I  

                                       TEHNOLOŠKIH EKSPLOZIJA 

 

 

Došao vijećnik Toni Herenda te je sjednici nazočno 11 vijećnika. 
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AD - 2. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU  PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

             INFRASTRUKTURE ZA 2022.GODINU 

 

         Diogen Šuljić – Temeljem Zakona o komunalnom gospodarstvu utvrđena je obveza 

podnošenja Izvješća o izvršenju Programa  održavanja komunalne infrastrukture Program je 

izvršen kao što je dostavljeno u predloženom Izvješću. Predlaže se  prihvaćanje istog. 

      Domagoj Vičević – Iz izvješća je vidljivo da smo jako malo utrošili za sanaciju oborinskih 

voda, a znamo kave probleme imamo iz godine u godinu. Smatram da za te namjene treba 

planirati veća  sredstva i ista utrošiti u tu namjenu. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                  ZAKLJUČAK 

      Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa  održavanja komunalne infrastrukture  

     za 2022.godinu 

 

 

AD - 3. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU  PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE  

             INFRASTRUKTURE ZA 2022.GODINU 

 

         Diogen Šuljić – Temeljem Zakona o komunalnom gospodarstvu utvrđena je obveza 

podnošenja Izvješća o izvršenju Programa  građenja komunalne infrastrukture Program je 

izvršen kao što je dostavljeno u predloženom Izvješću. Predlaže se  prihvaćanje istog. 

 

          Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                  ZAKLJUČAK 

      Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa  građenja komunalne infrastrukture  

     za 2022.godi 

 

 

AD- 4.POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  

         2023.GODINU 

 

      Diogen Šuljić –   Temeljem Zakona o proračunu gradonačelnik podnosi polugodišnji 

izvještaj o izvršenju Proračuna. U Izvještaju je detaljno navedeno  izvršenje Proračuna te se  

predlaže prihvaćanje istog. 

      Mirjana Tičić –  Koliko se smanjio dug od nenaplaćenih potraživanja iz prethodnih 

razdoblja odnosno koliko su se smanjili neplaćeni računi Grada za prethodno razdoblje? 

      Diogen Šuljić- Trenutno  na to ne mogu  točno odgovoriti već vam   to mogu pismeno 

dostaviti. Naglasio bih samo da se kontinuirano radina  naplati nenaplaćeni potraživanja i vide 

se pomaci u naplati  tih potraživanja. 

      Domagoj Vičević – Samo ovaj omjer od 28%  planiranih  iznosa  dovoljno govori o 

samom planiranju no k ad vidimo da je više ostvareno 35% u odnosu na prije onda je to bolje. 

 



 

5 

 

          Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

 

                                       POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

              O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2023.GODINU 

 

 

 

AD-  5. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE  

            PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE TRAVANJ-LIPANJ  

            2023.GODINE 

 

           Diogen Šuljić  - Zakonom o proračunu utvrđena je obveza  dostavljanja  Izvješća o 

korištenju sredstava proračunske zalihe. Temeljem toga dostavlja se izvješće o  tim utrošenim 

sredstvima za razdoblje travanj-lipanj 2023. kako je navedeno u predloženom Izvješću. 

 

          Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                

                        

                                                   ZAKLJUČAK  

   O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE    

    ZALIHE  PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE TRAVANJ-LIPANJ  

                                                    2023.GODINE 

 

 

AD - 6. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE  

             PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE SRPANJ-RUJAN 2023.GODINE 

 

          Diogen Šuljić  - Zakonom o proračunu utvrđena je obveza  dostavljanja  Izvješća o 

korištenju sredstava proračunske zalihe. Temeljem toga dostavlja se izvješće o  tim utrošenim 

sredstvima za razdoblje srpanj-rujan 2023. kako je navedeno u predloženom Izvješću. 

 

          Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli           

     

                                                      ZAKLJUČAK 

O PRIHVAĆANJU   IZVJEŠĆA  O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE   

ZALIHE  PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE SRPANJ-RUJAN     

                                                 2023.GODINE 
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AD - 7. II IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2023.GODINU I  

            PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 2024.  I 2025.GODINU 

 

          Pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije pročitao je amandmane koje predlaže 

gradonačelnik Grada Paga, a koji glase:  

1.U prihodima poslovanja evidentira se donacija  informatičke opreme od strane Ministarstva 

prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine u iznosu od 1,500,00 EUR te se isti iznos 

sa izvorom Donacije evidentira i u sklopu Razdjelu 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i 

gospodarstvo, Glava 00201 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, Program 

1000 priprema i donošenje akata iz djelokruga tijela, Aktivnost A100002 Ostali rashodi 

odjela. Za isti iznos korigirat će se ukupni prihodi poslovanja te rashodi u razdjelu 001 

Predstavnička i izvršna tijela. 

2.U Razdjelu 004 Upravni odjel za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove , unutar 

Programa 1001 Održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, Aktivnost A100001 

Održavanje parkova i zelenih površina povećava se za iznos od 15.000,00 dok se za isti iznos 

Aktivnost A100012 Održavanje nerazvrstanih cesta iz Izvora  4.2. Prihodi za posebne 

namjene-komunalna naknada. 

          Obzirom da su amandmani predlagatelja akata oni postaju njegov sastavni dio. 

      Mirjana Tičić –  Što se tiče geodetske izmjere vidim da se stavka smanjila. Nije se 

napravilo ništa.  Zanima me zašto se ta stavka smanjuje? Nadalje nisam uočila stavku za 

stečaj  trgovačkog društva u  vlasništvu Grada. 

     Ante Fabijanić – Što se tiče stečaja to je podmireno.  Što se tiče geodetske izmjere  država 

je zaustavila taj postupak za cijelu državu jer će se primjenjivati novi sustav. Nadam se da će 

to profunkcionirat od 1.1. pa ćemo nastaviti sa tim postupkom. Nadam se da će biti povoljnija 

za nas. 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                           II IZMJENU I DOPUNU 

          PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2023.GODINU I PROJEKCIJE  

                               PRORAČUNA ZA 2024.  I 2025.GODINU 

 

 

AD -   8. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠENJU  

             PRORAČUNA GRADA PAGA  ZA  2023.GODINU 

 

            Diogen Šuljić – Naputkom  o izmjeni Naputka o isplati sredstava beskamatnog zajma 

jedinicama lokalne i područne samouprave uslijed pada prihoda produljen je rok za povrat do 

kraja 2027.godine preostalog dijela zajma. Slijedom toga prolongira se iznos za povrat zajma 

proračuna Grada Paga na 2027.godinu te se za taj iznos mijenja iznos zajma utvrđenih u 

Odluci o izvršavanju Proračuna Grada Paga  za 2023.godinu kako je  navedeno u ovom 

prijedlogu Odluke. 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                    ODLUKU  

                  O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠENJU  

                    PRORAČUNA GRADA PAGA  ZA  2023.GODINU 

 



 

7 

 

 

 

AD -  9. ODLUKA O NAČINU FINANCIRANJA TROŠKOVA 12. MEĐUNARODNOG  

              FESTIVALA  ČIPKE 2023.GODINE 

 

            Diogen Šuljić –  Grad Pag i TZ Grada P aga organizatori su Međunarodnog festivala 

čipke. Troškovi festivala iznose 44.930,7e eura od čega Grad  financira 22.465,37 eura što 

prelazi iznos o kojem  može  sam odlučivati  gradonačelnik te se stoga ova Odluka  upućuje 

Vijeću.  

            Toni Herenda – Zašto ovo donosimo unatrag. 

            Diogen Šuljić – Do samog završetka  festivala nismo znali stvarne troškove festivala, 

donacija i dr. Ove godine smo ostvarili najveći iznos donacija u iznosu od 8.0000,00 što je 

najveći iznos do sada. 

            Mirjana Tičić - Da li te donacije dolaze na  račun Grada ili Turističke zajednice. 

            Diogen Šuljić – Na račun Grada. 

 

        Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                     ODLUKU 

            O NAČINU FINANCIRANJA TROŠKOVA 12. MEĐUNARODNOG  

                                 FESTIVALA  ČIPKE 2023.GODINE 

 

 

 

AD -   10. ODLUKA O UTROŠKU SREDSTAVA TURISTIČKE PRISTOJBE ZA  

                2023.GODINU 

 

              Diogen Šuljić-   Zakonom o turističkoj pristojbi i Zakonom o turističkim zajednicama 

i promicanju hrvatskog turizma raspoređuju se sredstva turističke pristojbe. Ta sredstva  su u 

Proračunu Grada Paga za 2023.godinu planirana kako je navedeno u prijedlogu Odluke. 

 

            Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                     ODLUKU  

                 O UTROŠKU SREDSTAVA TURISTIČKE PRISTOJBE  

                                              ZA  2023.GODINU 

 

 

AD -   11. ODLUKA O KRITERIJIMA I MJERILIMA TE NAČINU FINANCIRANJA   

               JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG U 2023.GODINI 

 

              Diogen  Šuljić – Ovom Odlukom utvrđuju se kriteriji i mjerila te način financiranja 

redovite djelatnosti Javne vatrogasne postrojbe Pag u okviru sredstava utvrđenih Uredbom o 

načinu financiranja decentraliziranih funkcija te izračuna iznosa pomoći izravnavanja 

decentralizirane funkcije jedinica lokalne i područne samouprave za 2023.godinu. 
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        Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

 

                                                        ODLUKU  

          O KRITERIJIMA I MJERILIMA TE NAČINU FINANCIRANJA   

               JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG U 2023.GODINI 

 

 

 

AD -  12. ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O VISINI FINANCIRANJA  
            VATROGASNE DJELATNOSTI NA  PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2023.GODINU 

 

          Diogen Šuljić -  ovom izmjenom i dopunom Odluke mijenja se u  prethodno donesenoj 

Odluci iznos  financiranja vatrogasne djelatnosti na području Grada Paga za 2023.godinu . 
 

        Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                          ODLUKU  

            O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O VISINI FINANCIRANJA  
      VATROGASNE DJELATNOSTI NA  PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2023.GODINU 

 

 

 

AD - 13. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

           INFRASTRUKTURE ZA 2023.GODINU 

 

          Diogen Šuljić -  ovom izmjenom i dopunom mijenjaju se iznosi utvrđeni u Programu 

održavanja komunalne infrastrukture za 2023.godini kako je navedeno u ovom prijedlogu 

izmjena i dopuna. 

 

         Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                           IZMJENU I DOPUNU 

       PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  INFRASTRUKTURE 

                                          ZA 2023.GODINU 

 

 

 

AD - 14. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE  

               INFRASTRUKTURE ZA 2023.GODINU 

 

           Diogen Šuljić -  ovom izmjenom i dopunom mijenjaju se iznosi utvrđeni u Programu 

građenja komunalne infrastrukture za 2023.godini kako je navedeno u ovom prijedlogu 

izmjena i dopuna. 
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        Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                          IZMJENU I DOPUNU 

        PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE  INFRASTRUKTURE 

                                          ZA 2023.GODINU 

 

 

 

AD -  15. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ  

                SKRBI ZA 2023. GODINU 
 

          Diogen Šuljić - ovom izmjenom  mijenjaju se iznosi utvrđeni u Programu javnih 

potreba u socijalnoj skrbi za 2023.godini kako je navedeno u ovom prijedlogu 

izmjena. 

 

          Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                        

                                                IZMJENU I DOPUNU  

                     PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ  

                                         SKRBI ZA 2023. GODINU 
 

 

 

AD -16. PRORAČUN  GRADA PAGA ZA 2024.GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA  

              ZA 2025. I 2026.GODINU 

 

          Pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije  Diogen Šuljić pročitao je 

amandmane koje predlaže gradonačelnik Grada Paga, a koji glase:  

1.U Razdjelu 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, Glava 00201 Upravni 

odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, Program 1003 Gospodarstvo i turizam, Aktivnost 

A100001 Subvencije, donacije i pomoći, Izvor 1.1. Opći prihodi i primici konto 35-

subvencije, predloženi iznos u 2024. i projekcijama za naredne godine od 70.000,00 umanjuje 

se za 10.000,00 na novi planirani iznos od 60.000,00. 

U Programu 1005 Uređenje i gradnja javnih objekata i prostora Grada, Kapitalni projekt 

K100007 Izrada suhozidne čipke, Izvor 1.1. Opći prihodi i primici konto 42-rashodi za 

nabavu neproizvedene dugotrajne imovine, u planu za 2024. i projekcijama iznos od 

20.000,00 umanjuje se za 5.000,00 na novi planirani iznos od 15.000,00.  

U istom Programu, Kapitalni projekt K100008 Izrada spomenika buri Izvor 1.1. Opći prihodi 

i primici konto 42-rashodi za nabavu neproizvedene dugotrajne imovine, u planu za 2024. i 

projekcijama iznos od 25.000,00 umanjuje se za 5.000,00 na novi planirani iznos od 

20.000,00.  

Za ukupni iznos umanjenja od 20.000,00 povećava se u Razdjelu 002 Ured Grada, Glava 

00201 Ured Grada, Program 1018 Sufinanciranje školstva, Aktivnost A100004 Produženi 

boravak učenika, Izvor 1.1 Opći prihodi i primici, konto 38-ostali rashodi iznos od 18.600,00 

na novi planirani iznos od 38.600,00 u planu za 2024. i projekcijama. 

2.U Razdjelu 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, Glava 00201 Upravni 

odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, Program 1003 Gospodarstvo i turizam, Aktivnost 

A100001 Subvencije, donacije i pomoći, Izvor 1.1. Opći prihodi i primici konto 38-ostali 
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rashodi, predloženi iznos u 2024. i projekcijama za naredne godine od 13.500,00 umanjuje se 

za 3.000,00 na novi planirani iznos od 10.500. 

Za iznos umanjenja od 3.000,00 povećava se u Razdjelu 005 Upravni odjel za prostorno 

uređenje i gospodarstvo, Glava 00201 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, 

Program 1010 Financiranje udruga po programima javnih potreba te razvoja civilnog društva, 

Aktivnost A100008 Javne potrebe iznad standarda u srednjem školstvu, Izvor 1.1 Opći 

prihodi i primici, konto 38-ostali rashodi iznos od 6.000,00 na novi planirani iznos od 

9.000,00 u planu za 2024. i projekcijama. 

3.U prijedlogu proračuna za 2024. u Razdjelu 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i 

gospodarstvo, Glava 00201 Upravni odjel za prostorno uređenje i gospodarstvo, Program 

1004 Uređenje i gradnja javno prometnih površina, Kapitalni projekt K100004 Uređenje luka 

na području Grada Paga, Izvor 5.1. Pomoći, konto 45-rashodi za dodatna ulaganja na 

nefinancijskoj imovini umanjuju se 10.000,00 te se za isti iznos unutar istog razdjela 

povećava  Program 1009 Zaštita okoliša, Izvor 5.1. Pomoći, konto 42-rashodi za nabavu 

proizvedene dugotrajne imovine. 

4.U Razdjelu 002 Ured Grada, Glava 00202 Dječji vrtić Paški mališani Pag, Program 1000 

Provedba zakonskog standarda u predškolstvu, dodaje se Izvor 5.1. Pomoći na kontu 31-

rashodi za zaposlene u iznosu od 80.000,00 u planu za 2024. i projekcijama. 

Za isti iznos povećavaju se ukupni prihodi i primici proračuna za 2024 i projekcija. 

Iznos se odnosi na odobrena sredstva za fiskalnu održivost dječjih vrtića. 

 

          Obzirom da su amandmani predlagatelja akata oni postaju njegov sastavni dio. 

 

        Mirjana Tičić –  Već godinama se kroz proračuna ponavljaju neki programi kao  što su 

izgradnja Doma umirovljenika, autobusni kolodvor, uređenje Uhlinca, kuća vjetrova i dr. 

Koliko je realno da  se išta od tih  projekata realizira u idućoj godini. Što se tiče stavke od 

1milijun eura a odnosi se na  poduzetništvo da li su to sredstva za  ono na što mislim da je. 

      Ante Fabijanić – Što se tiče poduzetništva radi se o izgradnji srednje škole. Što se tiče  

ostalih  projekata svake godine nam obećavaju sredstva pa moramo planirati. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                             PRORAČUN  GRADA PAGA 

             ZA 2024.GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 2025. I 2026.GODINU 

 

 

AD - 17. ODLUKA O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

            Diogen Šuljić-  Predloženom Odlukom  uređuje se struktura prihoda i primitaka te 

rashoda i izdataka Proračuna Grada Paga za 2024.godinu, njegovo izvršavanje, upravljanje 

financijskom i nefinancijskom imovinom, opseg zaduživanja i jamstva i druga pitanja u 

izvršavanju Proračuna. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                      ODLUKU 

             O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 
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Izašao vijećnik Branimir Paro Vidolin te je sjednici nazočno 10 vijećnika. 

 

 

 

AD - 18. VIŠEGODIŠNJI PLAN URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  

                RAZDOBLJE 2024-2026.GODINU 

 

           Diogen Šuljić -  Odredbama Zakona o proračunu, kada jedinice lokalne i područne 

samouprave ne mogu preneseni manjak podmiriti do k raja proračunske godine, obvezne su 

izraditi višegodišnji plan uravnoteženja proračuna za razdoblje za koje se donosi proračun. 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                               VIŠEGODIŠNJI PLAN  

                URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  

                                    RAZDOBLJE 2024-2026.GODINU 

 

 

AD - 19. ODLUKA O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE DJELATNOSTI NA  

             PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

             Diogen Šuljić -  Ovom Odlukom utvrđuje se financiranje vatrogasne djelatnosti iz 

sredstava Proračuna Grada Paga za 2024.godinu koje uključuje financiranje iznad standarda 

Javne vatrogasne postrojbe Pag te rad Dobrovoljnog vatrogasnog društva kako je predloženo. 

          Domagoj Vičević – Kada smo osnivali Javnu vatrogasnu postrojbu Pag rekao sam da će 

financiranje  JVP Pag biti daleko veći  što se i dogodilo. 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                      ODLUKU 

      O VISINI FINANCIRANJA VATROGASNE DJELATNOSTI NA  

                 PODRUČJU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD - 20. PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE  

             NEZAKONITO IZGRAĐENE ZGRADE U PROSTORU ZA 2024.GODINU 

 

             Marija Radoslović –   Ovim Programom utvrđuje se namjensko korištenje dijela od 

30%  sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru koji su prihod 

jedinice lokalne samouprave na čijem se području nezakonito izgrađena zgrada nalazi, a 

korite se namjenski za izradu prostornih planova kojima se propisuju uvjeti i kriteriji za 

urbanu obnovu i sanaciju područja zahvaćenih nezakonitom gradnjom te za poboljšanje 

infrastrukturno nedovoljno opremljenih ili neopremljnih naselja prema programu koje donosi 

ovo tijelo. Slijedom navedenog predlaže se donošenje predloženog Programa. 
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           Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                   PROGRAM  

               KORIŠTENJA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE  

    NEZAKONITO IZGRAĐENE ZGRADE U PROSTORU ZA 2024.GODINU 

 

 

Došao vijećnik Branimir Paro Vidolin te je sjednici nazočno 11 vijećnika. 

 

 

 AD - 21.PROGRAM JAVNIH POTREBA U PODRUČJU DJELOVANJA CIVILNOG  

               DRUŠTVA I UDRUGA GRAĐANA GRADA  PAGA ZA 2024.GODINU 

 

           Marija Radoslović – Zakon o udrugama  propisuje da se programi javnih potreba od 

interesa za opće dobro mogu financirati iz proračuna jedinice lokalne, područne samouprave 

te isti financiraju provedbu programa i projekata za opće dobro temeljem provedenog javnog 

poziva odnosno natječaja. Slijedom toga predlaže se donošenje predloženog Programa. 

           Domagoj Vičević – Koliko ima udruga? 

            Marija Radoslović – dvije. 

        

           Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                      PROGRAM  

            JAVNIH POTREBA U PODRUČJU DJELOVANJA CIVILNOG  

          DRUŠTVA I UDRUGA GRAĐANA GRADA  PAGA ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD- 22. PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024.GODINU 

 

               Marija Radoslović-  Zakon o komunalnom gospodarstvu propisuje da Program 

građenja komunalne infrastrukture  donosi predstavničko tijelo zajedno sa donošenjem 

Proračuna. Stoga se predlaže donošenje  ovog Programa. 

 

           Obzirom da se   nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 
                                                        PROGRAM  

         GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024.GODINU 
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AD- 23. PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024.GODINU 

 

            Ana Šupraha – Zakon o komunalnom gospodarstvu propisuje da Program održavanja 

komunalne infrastrukture  donosi predstavničko tijelo zajedno sa donošenjem Proračuna. 

Programom se određuju opis i opseg poslova održavanja komunalne infrastrukture s 

procjenom pojedinih troškova po djelatnostima. Stoga se predlaže donošenje  ovog Programa. 

          Domagoj Vičević – Opet moram naglasiti da je premalen iznos predviđen za rješavanje 

problema  oborinskih voda da bi se  s tim sredstvima moglo nešto konkretno napraviti. 

         Ante Fabijanić -  već u utorak krećemo u realizaciju jednog dijela rješavanja problema 

oborinskih voda na području Vodica   što financiraju privatni investitori pa ta  sredstva  nisu 

planirana u proračunom. 

  

           Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 
                                                             PROGRAM  

           ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD - 24. PROGRAM JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

               Marija Radoslović-  Zakon o  predškolskom odgoju i  obrazovanju  propisuje mjerila 

za osiguranje sredstava za zadovoljavanje javnih potreba u djelatnosti predškolskog odgoja  i 

obrazovanja na području Grada koja se osiguravaju u proračunu. Slijedom navedenog 

predlaže se donošenje  ovog Programa. 

 

           Obzirom da se   nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 
                                                             PROGRAM  

            JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

 

 

AD - 25. PROGRAM JAVNIH  POTREBA U KULTURI ZA 2024.GODINU 

 

              Marija Radoslović -  Zakon o kulturnim vijećima i financiranju javnih potreba u 

kulturi da predstavničko tijelo jedinice lokalne i područne samouprave svojim programom 

utvrđuje javne potrebe u kulturi na temelju svojih interesa. Sukladno navedenom predlaže se 

donošenje ovog Programa. 

 

           Obzirom da se   nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                     PROGRAM  

                   JAVNIH  POTREBA U KULTURI ZA 2024.GODINU 
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AD- 26. PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2024.GODINU 

 

             Marija Radoslović – Zakonom o sportu propisana je obveza da se program javnih 

potreba u sportu  donosi zajedno s godišnjim proračunom. Sukladno navedenom predlaže se 

donošenje ovog Programa. 

            Branimir Paro Vidolin – Za spot je planirano 30.000,00 eur-a dok se za neke druge 

udruge, kao što su udruge iz područja djelovanja civilnog društva, izdvaja mnogo više. 

            Marija Radoslović- ovim  Programom je planirano da se za sport utroši daleko više tj.  

202.000,00 eura. 

            Domagoj Vičević – 400.000.00  eura je za kompletan sport i za kulturi što je ispod 

svake razine.  

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                       PROGRAM 

                           JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2024.GODINU 

 

Otišao vijećnik Toni Herenda te je sjednici nazočno 10 vijećnika. 

 

 

AD -27. PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI ZA 2024.GODINU 

 

             Stipe Žunić - Povjerenstvo za proračun i financije je razmatralo ovaj Program, te na 

predloženi tekst Programa daje slijedeći amandman:  

-da se sredstva  planirana u točki 6  Prehrana učenika u iznosu od 500,00 eura planiraju u 

stavci 2. Jednokratne novčane pomoći za koji iznos se ta stavka povećava. 

          Ante Fabijanić – prihvaćam predloženi amandman. 

          Domagoj Vičević – Ove godine smo imali pokop  četiri branitelja Domovinskog rata 

koji su zbog nemogućnosti ukopa u vlastitim grobnicama, obzirom da nema  slobodnih 

grobnih mjesta, morali biti ukopani u zajedničku grobnicu koja se koristi za sve građane. 

Smatram da moramo razmišljat o proširenju groblja kako bi ih se moglo dostojno pokopati.  

        Ante Fabijanić  - radimo na proširenju  groblja i očekujem da će se to realizirati  kroz 1,5 

godinu te ćemo voditi računa da se  branitelji dostojno pokopaju tj. presele u zasebnu 

grobnicu. 

         Franči Bukša – Trebali bi drugačije razraditi kriterije dodjele sredstava po zahtjevima 

građana obzirom da je teško odrediti tko od podnositelja zahtjeva zadovoljava kriterije, a tko 

ne dodjele  te pomoći.. 

         Sanja Bukša Kustić – Ti kriteriji se određuju Odlukom koju donosi ovo Vijeće. 

 

       Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt  uz 

amandman koji je prihvatio predlagač  te postaje njegov sastavni dio na usvajanje te nakon 

prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ (jednoglasno) donijeli 

 

                                                       PROGRAM  

               JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI ZA 2024.GODINU 
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AD - 28. PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA  OD RASPOLAGANJA   

              POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U  VLASNIŠTVU REPUBLIKE  

              HRVATSKE ZA 2024.GODINU 

 

            Marija Radoslović – Temeljem  odredbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu Gradsko 

vijeće dužno je posebnim programom utvrditi namjensko korištenje šezdesetpet posto 

sredstava ostvarenih od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH koji su 

prihod proračuna jedinice lokalne samouprave na čijem se području to poljoprivredno 

zemljište nalazi. Sukladno navedenom predlaže se donošenje ovog Programa. 

 

           Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                     PROGRAM  

                     KORIŠTENJA SREDSTAVA  OD RASPOLAGANJA   

              POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U  VLASNIŠTVU REPUBLIKE  

                                     HRVATSKE ZA 2024.GODINU 

 

 

AD - 29. ODLUKA O POREZIMA GRADA PAGA 

 

        Ana Šupraha - Stupio je na snagu Zakonom o izmjenama i dopuni Zakona o lokalnim 

porezima samouprave. Promjene u odnosu na jedinice lokalne samouprave odnose se 

prvenstveno na odredbe o porezu na kuće za odmor. Proširen je raspon u kojem su lokalne 

jedinice ovlaštene samostalno propisivati visinu poreza na kuće za odmor, na način da su 

ranije važeći iznosi zamijenjeno iznosima od 0,60 i 5,00 EUR. 

Također je u Zakon unesena i odredba da obveza plaćanja poreza na dohodak s osnove 

obavljanja djelatnosti iznajmljivanja stanova, soba i postelja putnicima i turistima te 

organiziranja kampova prema odredbama posebnog propisa o porezu na dohodak nema 

utjecaja na utvrđivanje statusa kuće za odmor. 

Odluka koju su jedinice lokalne samouprave donijele u skladu s člankom 42. stavkom 1. 

Zakona o lokalnim porezima ostaje na snazi do 31. prosinca 2023.Slijedom navedenog, 

predlaže se donošenje ove Odluke. 

        Mirjana Tičić –  u prethodnoj Odluci su bile dvojake cijene za kuće za odmor  za jezgru 

grada od ostalih dijelova.  Sada suizjednačene. 

        Ana Šupraha  -  sada su za obračun poreza  na kuće za odmor razrađeni kriteriji zone 

ovisno o opremljenosti pojedinog područja. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                         ODLUKU 

                                         O POREZIMA GRADA PAGA 

 

 

 

 

 

 



 

16 

 

AD – 30. ODLUKA O VISINI POREZNIH STOPA GODIŠNJEG POREZA NA  

                DOHODAK   NA PODRUČJU GRADA PAGA 

 

         Diogen Šuljić - Sukladno članku 19. Zakona o porezu na dohodak godišnji porez na 

dohodak plaća se po nižoj stopi na poreznu osnovicu do visine 50.400,00 eura te po višoj 

stopi na dio porezne osnovice koji prelazi iznos od 50.400,00 eura. 

Temeljem članka 19.a. Zakona, visine poreznih stopa poreza na dohodak određuju 

predstavnička tijela jedinica lokalne samouprave svojom odlukom. 

Predstavničko tijelo jedinica lokalne samouprave može svojom odlukom propisati visine 

poreznih stopa u granicama propisanim Zakonom o porezu na dohodak, i to za grad s manje 

od 30.000 stanovnika nižu stopu u granicama od 15 % do 22,40 % te višu stopu u granicama 

od 25 % do 33,60 %. 

Slijedom navedenog predlažu se porezne stope kao je navedeno u prijedlogu Odluke, pri 

čemu iste ostaju na dosadašnjoj razini, a Odluka se primjenjuje od 01.siječnja 2024. 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

 

                                                    ODLUKU 

                 O VISINI POREZNIH STOPA GODIŠNJEG POREZA NA  

                         DOHODAK   NA PODRUČJU GRADA PAGA 

 

 

 

AD - 31. ODLUKA  O VISINI PAUŠALNOG POREZA ZA DJELATNOST  

               IZNAJMLJIVANJA I SMJEŠTAJA U TURIZMU 

 

            Sanja Bukša Kustić- Ovom Odlukom određuje se visina paušalnog poreza po krevetu, 

smještajnoj jedinici kampu te smještajnoj jedinici u objektu za robizonski smještaj za naselja 

na području Grada Paga. U odnosu na Odluku donesenu  2019.godine ovim prijedlogom 

Odluke uglavnom se ne mijenja iznos poreza (isti se iz kuna prebacuje u  eure). Naselja 

Košljun i Bošana svrstavaju se u grupu s naseljima Pag i Šimuni obzirom n a komunalnu 

opremljenost mjesta. 

            Domagoj Vičević – mislim da je došlo vrijeme da se napravi jedinstvena cijena za sva 

naselja obzirom da su  kuće koje pružaju smještaj turistima  mnogo uređenije nego ranije a i 

prihodi koje ostvaruju su  veći. Više nema razlike u ostvarivanju popunjenosti smještajnih 

kapaciteta te ostvarivanju prihoda obzirom na položaj gdje se ta kuća nalazi. Stoga predlažem 

je da se sva mjesta na području Grada Paga svrstaju u istu kategoriju te da  visina paušalnog 

poreza iznosi 40,00 eura 

           Branimir Paro Vidolin – slažem se sa prijedlogom Domagoja Vičevića. 

 

            Predsjednica Vijeća Jasna Magaš predložila je 15-minutnu pauzu. 
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          Nakon pauze konstatirano je da je sjednici nazočno 9 vijećnika (otišao vijećnik Stipe 

Žunić). 

 

        Obzirom da se vijećnik Domagoj Vičević izjasnio da se njegov prijedlog ne smatra 

amandmanom nego sugestijom pristupilo se glasanju  predloženog teksta Odluke, te je nakon 

prebrojavanja glasova konstatirano da su vijećnici sa 6 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli 

                                                         ODLUKU 

                    O VISINI PAUŠALNOG POREZA ZA DJELATNOST  

                     IZNAJMLJIVANJA I SMJEŠTAJA U TURIZMU 

 

 

 

AD - 32. ODLUKA O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE 

             POLITIČKIH STRANAKA I ČLANOVA  IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA  

             ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 

 

            Sanja Bukša Kustić – Ovom Odlukom raspoređuju se sredstva za financiranje 

političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača (nezavisni vijećnici) zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Paga  za 2024. godinu, a koja se osiguravaju u Proračunu Grada Paga 

za 2024. 

Pravo na financiranje iz sredstava Proračuna Grada Paga imaju političke stranke koje imaju 

najmanje jednog vijećnika u Gradskom vijeću i vijećnici izabrani s liste grupe birača. 

Sredstva za redovno godišnje financiranje političkih stranaka osigurana u Proračunu Grada 

Paga, rasporediti će se na način da se utvrdi jednak iznos sredstava za svakog vijećnika tako 

da pojedinoj političkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju njenih vijećnika i 

nezavisnim vijećnicima u trenutku konstituiranja Gradskog vijeća.    

Za svakog člana Gradskog vijeća Grada Paga podzastupljenog spola političkim strankama i 

nezavisnim vijećnicima pripada i pravo na naknadu u visini od 10 % iznosa  predviđenog za 

svakog vijećnika. U Proračunu Grada  Paga za 2024.godinu planirana su sredstva u iznosu od 

6.600,00 eura. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                       ODLUKU 
                     O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE 

             POLITIČKIH STRANAKA I ČLANOVA  IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA  

             ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2024.GODINU 
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AD -  33. ODLUKA O PLAĆI I DRUGIM PRAVIMA GRADONAČELNIKA GRADA  

                   PAGA 

 

          Sanja Bukša Kustić – Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi 

(propisano je da gradonačelnik koji dužnost obavlja profesionalno, za vrijeme profesionalnog 

obavljanja dužnosti ima pravo na plaću i druga prava iz rada, a vrijeme obavljanja dužnosti 

uračunava se u staž osiguranja.  

            Zakonom o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi propisano je da 

plaću župana, gradonačelnika i općinskih načelnika i njihovih zamjenika čini umnožak 

koeficijenta i osnovice za obračun plaće, uvećan za 0,5% za svaku navršenu godinu radnog 

staža, ukupno najviše za 20%. Zakonom o plaćama određeno je da osnovicu i koeficijente za 

obračun plaće župana, gradonačelnika i općinskih načelnika i njihovih zamjenika određuje 

odlukom predstavničko tijelo jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave u kojoj 

obnašaju dužnost, na prijedlog župana, gradonačelnika odnosno općinskog načelnika. 

Važećom Odlukom o određivanju plaće gradonačelnika Grada Paga određeno je da plaću 

gradonačelnika koji dužnost obavlja profesionalno čini umnožak koeficijenta i osnovice za 

obračun plaće, uvećan za 0,5% za svaku navršenu godinu radnog staža, ukupno najviše za 

20%. Istom Odlukom koeficijent za obračun plaće gradonačelnika utvrđen je u visini 3,8. Za 

obračun plaće primjenjuje se osnovica za obračun plaće dužnosnika. Odlukom o visini 

osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika određena je osnovica  u visini od 3.890,00 

kuna bruto (516,29 eura). 

            Prijedlog odluke u vezi ostalih prava dužnosnika i nadalje je sadržajno sukladan Uputi 

o postupanju u svezi s pravima lokalnih dužnosnika koju je dana 10. lipnja 2015. godine 

izradilo tadašnje Ministarstvo uprave - Uprava za politički sustav, državnu upravu te lokalnu i 

područnu (regionalnu) samoupravu. Dakle, dužnosnici imaju pravo na plaću i staž osiguranja, 

ostvaruju prava iz mirovinskog i zdravstvenog osiguranja, te imaju pravo na naknadu stvarnih 

materijalnih troškova nastalih u vezi s obnašanjem dužnosti (putnih i drugih troškova nastalih 

u svezi s obnašanjem dužnosti, troškova prijevoza, dnevnica za službena putovanja), te još 

neka prava u svezi s obavljanjem dužnosti (npr. korištenje službenog automobila). Prema 

mišljenju Ministarstva uprave nesporno je da lokalni dužnosnici, osim prava na plaću i staž 

osiguranja, imaju pravo na naknadu stvarnih materijalnih troškova nastalih u vezi s 

obnašanjem dužnosti kao i neka druga prava, npr. pravo na korištenje službenog automobila. 

       Mirjana Tičić -  Zar nije propisano da Odluka mora stupiti na snagu 8 dana od dana 

objavljivanja. 

       Sanja Bukša Kustić – Zakonom je određeno da opći akti stupaju na snagu 8 dana od dana 

donošenja. Tumačenje općih od pojedinačnih akata zakonodavac nije detaljnije pojasnio što u 

praksi predstavlja problem. 

 

      Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                     ODLUKU 

                  O PLAĆI I DRUGIM PRAVIMA GRADONAČELNIKA  

                                              GRADA  PAGA 
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AD -  34. ODLUKA O PROGLAŠENJU SVOJSTVA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

              JAVNIM DOBROM U OPĆOJ  UPORABI ZA JAVNA PARKIRALIŠTA NA  

              PODRUČJU GRADA PAGA 

 

             Ana Šupraha  -Sukladno članku 59. Zakona o komunalnom gospodarstvu, određuje, 

između ostalog, da su javna parkirališta komunalna infrastruktura.  

Zakon o komunalnom gospodarstvu također uređuje pravno-tehničke radnje te postupak za 

evidentiranje u katastru i upis u zemljišne knjige komunalne infrastrukture izgrađene do dana 

stupanja na snagu Zakona, odnosno do 4.kolovoza 2018.godine.  Svrha opisanih odredbi je 

konačno razrješenje pravnog statusa komunalne infrastrukture koja nije evidentirana u 

katastru i koja nije upisana u zemljišne knjige, radi usklađenja upisa sa stvarnim stanjem 

izgrađene komunalne infrastrukture.   

Komunalna infrastruktura stječe status javnog dobra u općoj uporabi danom njezine izgradnje, 

uređenja odnosno stupanja na snagu odluke o proglašenju javnog dobra u općoj uporabi, te se 

upisuje  u zemljišne knjige kao javno dobro u općoj uporabi i kao vlasništvo odnosno 

suvlasništvo jedinice lokalne samouprave i/ili javnog isporučitelja koji upravlja komunalnom 

infrastrukturom.   

Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi i odluku o 

ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi komunalne infrastrukture donosi predstavničko 

tijelo jedinice lokalne samouprave. Kako je odredbama Zakona omogućena evidencija u 

katastru i upis u zemljišne knjige, potrebno je pristupiti donošenju ove Odluke s ciljem 

usklađenja stvarnog stanja, obzirom na veliku važnost komunalne infrastrukture za kvalitetno 

obavljanje osnovnih djelatnosti Grada Paga. Slijedom navedenog predlaže se donošenje ove 

Odluke. 

 

         Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                         ODLUKU 

        O PROGLAŠENJU SVOJSTVA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

        JAVNIM DOBROM U OPĆOJ  UPORABI ZA JAVNA PARKIRALIŠTA  

                                NA  PODRUČJU GRADA PAGA 

 

 

 

AD -  35. ODLUKA O  ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

                 TURISTIČKE SEZONE 

 

                Ana Šupraha - Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 

tijekom turističke sezone na području Grada Paga temelji se na odredbi članka 132. Zakona o 

gradnji, koji propisuje da predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave po prethodno 

pribavljenom mišljenju turističke zajednice grada može odlukom za određene vrste građevina, 

na određenim područjima, odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se 

ne mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na izgradnji konstrukcije građevine. Prvenstveno se 

to odnosi na zemljane radove i radove na izgradnji konstrukcije građevine. Istim člankom, i to 

stavkom 2. regulirano je da se zabrana izvođenja građevinskih radova ne odnosi na građevine, 

odnosno radove za čije je građenje, odnosno izvođenje utvrđen interes RH, da se isto ne 
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odnosi ni na uklanjanje građevina na temelju rješenja građevinske inspekcije ili odluke 

drugog tijela državne vlasti.  

Prijedlog Odluke će prije podnošenja Gradskom vijeću Grada Paga biti dostavljen na 

očitovanje Turističkoj zajednici Grada Paga.  

 

       Obzirom da se  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                               ODLUKU 

ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

                                                TURISTIČKE SEZONE 

 

 

 

AD -  36. ODLUKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA  O PROVEDBI PLANA  

                 UPRAVLJANJA IMOVINOM U VLASNIŠTVU  GRADA  PAGA ZA  

                 2022.GODINU 

 

               Ana Šupraha - Ovom Odlukom usvaja se Izvješće o provedbi Godišnjeg plana 

upravljanja imovinom za 2022. godinu. kojeg sukladno Zakonu o upravljanju državnom 

imovinom  Gradonačelnik Grada Paga jednom godišnje podnosi Gradskom vijeću za 

prethodnu godinu. Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom za 2022. godinu 

predstavlja dokument u kojem se opisuje realizacija elemenata strateškog planiranja 

postavljenih u Strategiji upravljanja imovinom Grada Paga za razdoblje od 2019. do 2025. 

godine  i Planu upravljanja imovinom za 2022 godinu.  

             Mirjana Tičić -  U izvješću su navedeni podaci o temeljenom kapitalu trgovačkih 

društava u vlasništvu Grada koji su veći nego to stoji u izvješću. Nadalje nisu obuhvaćene 

neke čestice koje su imovinsko-pravno riješene te bi i njih trebalo navesti. Predlažem da se  

ovo izvješće sa stvarnim stanjem.  

          Ana Šupraha – provjeriti ću gdje je došlo do razlike u navedenim podacima. 

 

       Obzirom da se više  nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt uz 

prijedlog vijećnice Mirjane Tičić da se predmetno Izvješće uskladi sa stvarnim  stanjem na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                           ODLUKU 

                    O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA  O PROVEDBI PLANA  

                 UPRAVLJANJA IMOVINOM U VLASNIŠTVU  GRADA  PAGA  

                                                   ZA  2022.GODINU 

 

 

AD - 37. ODLUKA O DAVANJU NA UPRAVLJANJE DOMA KULTURE U PAGU 
 
          Ana Šupraha -Grad Pag je vlasnik kat.čest. 1313/9, Dom kulture i dvor Pag, površine 

483 m2 i osnivač trgovačkog društva RADIO PAG d.o.o., Golija 21, Pag, koje je između 

ostalog registrirano i za obavljanje djelatnosti organiziranja izložaba, koncerata, kongresa i 

drugih kulturnih događanja. 
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U proteklom periodu Grad Pag je uložio znatna financijska sredstva u obnovu Doma kulture, 

čime je osigurana sigurnost i energetska učinkovitost prostora. 

Predmetnim prostorom trenutno se ne upravlja na odgovarajući način i koristi se samo 

povremeno. U cilju unapređenja kvalitete kulturnog života građana te upravljanja Domom 

kulture, a kako bi se ostvario puni potencijal koji prostor nudi,  predlaže se donošenje ove 

Odluke. 

        Branimir Paro Vidolin -  Što je sa prostorom u tom Domu kulture koji koriste 

umirovljenici? 

       Ante Fabijanić -  Oni će to i dalje nastaviti koristiti. 

       Mirjana Tičić -  taj prostor bi trebao koristiti Dom kulture  obzirom da taj prostor fali 

kada se u Domu održavaju neke manifestacije. 

       Domagoj Vičević -  tko će održavat taj prostor? 

       Ante Fabijanić -  održavati  će ga Radio Pag bez dodatnog zapošljavanja. 

 

      Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                          ODLUKU 

              O DAVANJU NA UPRAVLJANJE DOMA KULTURE U PAGU 

 

 

 

AD -  38. ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA PRODAJU  

                ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

 

            Ana Šupraha - Predmet ove Odluke je prodaja neizgrađenog građevinskog 

zemljišta u Proboju, i to:- čest. zem. 8389/959, pašnjak sv. Toma,  površine 418 m2, 

upisane u zk.ul. 8063 k.o. Pag i čest. zem. 8389/960, pašnjak sv. Toma,  površine 446 

m2, upisane u zk.ul. 8063 k.o. Pag po cijeni kako je predloženo u Odluci.Svrha prodaja 

predmetne nekretnine je osiguravanje sredstava za financiranje tekućih kapitalnih 

rashoda.  

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                       ODLUKU 

                O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA PRODAJU  

                      ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

 

 

AD -  39. ODLUKA O PRIHVAĆANJU ZAHTJEVA ZA MIRNO RJEŠENJE SPORA 

 

Ana Šupraha - Velčić Stošija iz Rijeke, Kraška 12 i Donoval Sven iz Zagreba, Slavenskog 

21, podnijeli su Gradu Pagu zahtjev za mirno rješenje spora, u odnosu na nekretninu oznake 

kat.čest. 8537/16, Zagrebačka ulica, oranica, površine 46 m2, upisanu u zk.ul. 8066 k.o. Pag. 

U zahtjevu u bitnome navode da su stvarni vlasnici kat.čest. 8537/16, slijedom čega traže 

da Grad Pag prihvati zahtjev za mirno rješenje spora čemu su i priložili potrebnu  

dokumentaciju.Zahtjev je osnovan. 
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Obilaskom na terenu je utvrđeno da kat.čest. 12262 k.o. Pag u naravi predstavlja kuću i 

okućnicu. Uvidom u podatke državne geodetske uprave utvrđeno je da su Velčić Stošija i 

Donoval Sven upisani kao suposjednici kat.čest. 12262 k.o. Pag  te upisano i vlasništvo Grada 

Paga.Presudom Općinskog suda u Pagu posl.broj P 42/68, utvrđeno je da tužiteljica Karavanić 

Marija vlasnik međutim ista je odbijena u odnosu na 8337/16 k.o. Pag, jer je utvrđeno da ista 

ne postoji u zemljišnoj knjizi. Za pretpostaviti je da je Općinski sud prilikom izrade 

spomenute Presude omaškom upisao pogrešan broj nekretnine. 

Iz dostavljene dokumentacije nadalje proizlazi da je Karavanić Mariju o odnosu na 

predmetnu nekretninu naslijedio Radoslović Nikola, a njega su naslijedile Stošija Velčić i 

Ružica Persola, koja je svoj udio prodala Donoval Svenu. Slijedom navedenog predlaže se 

donošenje ove Odluke. 

 

     Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                           
                                                      ODLUKU 

            O PRIHVAĆANJU ZAHTJEVA ZA MIRNO RJEŠENJE SPORA 

 

 

 

 

AD -  40. PLAN UPRAVLJANJA POMORSKIM DOBROM NA PODRUČJU GRADA  

                PAGA ZA RAZDOBLJE 2024-2028.GODINE 

 

         Sanja Bukša Kustić – Temeljem Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama  

donesenim ove godine predviđeno je da se Plan upravljanja pomorskim dobrom donosi za 

četverogodišnje razdoblje. Plan upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Paga za 

razdoblje  2024. – 2028. godine uređuje poslove redovnog upravljanja pomorskim dobrom na 

području Grada Paga za propisano razdoblje. 

    Jedinica lokalne samouprave redovito upravlja pomorskim dobrom na svom području i 

održava ga u općoj upotrebi sukladno Planu upravljanja pomorskim dobrom. 

    Pomorsko dobro obuhvaća katastarske općine KO Dinjiška, KO Povljana, KO Pag, KO 

Kolan. 

          Vijećnica Mirjana Tičić  dala je prijedlog da  u članku 4. umjesto tvrtke Čistoća d.o.o. 

piše tvrtka PAG II d.o.o. koja inače i obavlja  čišćenje plaža. 

        Predlagač se složio sa prijedlogom vijećnice te isti postaje sastavni dio Plana. 

 

     Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                           
                                                  PLAN UPRAVLJANJA 

                               POMORSKIM DOBROM NA PODRUČJU GRADA  

                                 PAGA ZA RAZDOBLJE 2024-2028.GODINE 
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AD -   41. ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA  

                  PAGA ZA 2023. GODINU 

 

              Sanja Bukša Kustić- Sukladno Pravilniku o nositeljima, sadržaju i postupcima izrade 

planskih dokumenata u civilnoj zaštiti te načinu informiranja javnosti u postupku njihovog 

donošenja, godišnjim analizama stanja sustava civilne zaštite prati se napredak 

implementacije ciljeva iz Smjernica, utvrđuje novo stanje, redefiniraju prioriteti, ocjenjuje 

doprinos nositelja i sudionika u provođenju mjera i aktivnosti iz plana razvoja sustava civilne 

zaštite, analizira financiranje sustava civilne zaštite i realizacija svih drugih aktivnosti od 

značaja za provođenje revizije planova razvoja sustava civilne zaštite. 

Godišnju analizu stanja sustava civilne zaštite  temeljem Zakona o sustavu civilne zaštite 

donosi Gradsko vijeće na prijedlog Gradonačelnika.  

                                          

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                           

                                                        ANALIZU  

                  STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA  

                                             PAGA ZA 2023. GODINU 

 

 

 

AD -   42. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU  

                 GRADA PAGA ZA 2024.GODINU  S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA  

                TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 

             Sanja Bukša Kustić - Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite predstavlja 

dokument za implementaciju ciljeva iz Smjernica koji se u njih prenose kako bi se 

konkretizirale mjere i aktivnosti te utvrdila dinamika njihovog ostvarivanja.  

      Godišnjim planom razvoja sustava civilne zaštite utvrđuju se nositelji, suradnici, rokovi za 

realizaciju ciljeva u narednoj godini te projekcija s financijskim učincima za trogodišnje 

razdoblje, odnosno do zaključenja ciklusa/razdoblja za koje se Smjernice usvajaju.  

       U skladu sa Smjernicama i Analizom stanja sustava civilne zaštite na području Grada 

Paga u 2023. godini, utvrđuje se Godišnji plan aktivnosti za 2024. godinu. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                           

                                              GODIŠNJI PLAN 

                 RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU  

           GRADA PAGA ZA 2024.GODINU  S FINANCIJSKIM UČINCIMA  

                                 ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 
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 VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

1. Franči Bukša- Što je sa izgradnjom  đige tj. lukobrana. Obzirom da se često vozim prem 

Zadru upozorio bih na to da se  cesta prema Zadru – tj. DC 106  posebno na dijelu iza  

zgrade Solane nasipava raznim građevinskim i ostalim materijalima. 

Ante Fabijanić-  čekamo dozvolu Županijske lučke uprave iako smo podnijeli zahtjev da 

se taj dio obale izuzme iz njihove nadležnosti. O tome odlučuje  njihova Skupština  te 

čekamo tu odluku. 

 

2. Domagoj Vičević -  Ne znam da li je Grad upoznat sa dopisom kojeg je uputio pročelnik 

Upravnog odjela za zdravstvo Zadarske županije o ukidanju Doma zdravlja u Pagu. 

Ante Fabijanić -  Grad službeno nije informiran iako sam ja za to saznao i  o tome 

razgovarao i sa  županom i rekao mu da takav nači, da se o tome ne obavijesti  Grad,  nije 

korektan. Također sam o tome razgovarao i sa pravnom službom u Minstarstvu zdravstva. 

Novim Zakonom od 1.1. slijedeće godine svi domovi zdravlja prelaze pod nadležnost 

Županija. Teško je  pretpostaviti što će se dogoditi. 

Domagoj Vičević – Da se takvo nešto ukida nije ni politički ni ljudski korektno. 
 

 Rad sjednice je završen  u  15,00 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-23-15 

Pag,  30. studenog 2023.          

                            

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                              Jasna Magaš 

 

 


